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Az idei évzáró keretében a közgyűlést megelőzően befejeződött az idény az Eger kupa IV. 
fordulójával. Délután a résztvevők játékos vetélkedőn szórakozhattak, majd a közös vacsora után 
került sor a közgyűlésre. 
 
Elsőként az új szakosztály megalakítása volt napirenden, ugyanis igények merültek fel rá. 
Cseh Zita vállalta fel az ügyet, egyben a szakosztály ügyeinek intézését (pályázatokon való pénz- 
szerzés, programok, stb.) is. A tagok egyöntetűen megszavazták az ötletet, hiszen nem egy 
hétvégén teszünk túrákat a Bükkbe, Mátrába, s nem utolsó hátrány, hogy pályázatokon való 
részvétellel egy-egy nagyobb esemény megfinanszírozása is lehetővé válhat. Tehát ettől az 
időponttól kezdve az egyesületen belül túraszakosztály kezdi meg a működését. 
 
Hosszabb vita elé tekinthettünk a tornatermi díjakkal kapcsolatban kialakult kérdésben. 
Jelenleg edzésenként és fejenként 50.- Ft. a tarifa, de ez nem fogja fedezni a bérleti díj egészét. 
Minimum nullszaldóssá kellene tenni, de többeknek nagyobb anyagi megterhelést jelentene 
a heti 3*100, havi szinten 1200.-Ft.Főleg a gyerekeknél és a tanulóknál. Veres Imre a megemelt díj 
mellett tette le voksát, míg többen a differenciált, diákoknak az 50.-Ft, dolgozóknak 100.-Ft-os 
díjat javasolták. Abban mindenki egyetértett, hogy a kezdő gyerekeknek tegyük díjmentessé a 
tornatermet, mert több szülő is jelezte, hogy nem tudja vállalni a havi magasabb összeget. 
Bár így is a legolcsóbb sportolási lehetőségek közé tartozunk, támogassuk a gyerekeket és esetleg 
pályázatokon próbáljuk előteremteni a hiányzó összeget. Az összes költség március végéig 
mintegy 110000.- Ft. lesz, ezt előteremteni saját forrásból igen nehéz lenne. Volt olyan javaslat is, 
hogy a mindenkori résztvevők az edzés végén adják össze az 1100.-Ft-ot. Felmerült a nem 
tájfutók fizetésének kérdése, hogy ők mennyit adjanak. A téma a gyerekek kapcsán kapcsolódott 
az utánpótlás kérdéséhez is. Több gyerek esetén hosszabb távon biztosan nagyobb a haszon. 
A vitát lezárva úgy döntöttünk, hogy diákok részére 50,dolgozóknak és külsősöknek 100,a kezdő 
gyerekcsoportnak pedig díjmentes lesz a továbbiakban a tornatermi edzés. 
 
Felmerült az éves tagdíjak esetleges megemelése is, de az így befolyó max. 5-10 ezer Ft. plusz 
nem oldaná meg jelentősen a gondjainkat, ezért nem támogattuk az ötletet. A tagdíj tehát marad 
az éves 2000.-Ft. 
 
 
 



 
 
 
Másik nagyobb lélegzetvételű téma az utánpótlás nevelés volt. Veres Imre szerint az elmúlt 
években nagy sikerű népszerűsítő versenyeket csináltunk a városban, Eger minden iskolájába 
eljutottunk egy-egy testnevelés órára a 4-5 osztályokba, de sajnos nem tudtunk az nagyszámú 
érdeklődő részére edző hiányában – edzéslehetőséget és további színes programokat biztosítani, 
ill.az idén nem tudtuk folytatni ezt a programot. Országos szinten elismeréseket váltott ki az 
iskolákról, iskolaudvarokról készült színes térképeink. 
Ha nem lépünk, pár év múlva nem lesznek fiatalok, akiknek és akikkel versenyeket lehetne 
rendezni. 
Bálint László az Ostorosi példát felhozva javasolta, hogy próbáljunk meg egy szűkebb területet, 
esetlegesen csak egy-két iskolát bevonni a dologba. 
Blézer Attila elindult egy csoporttal,8-10 gyerek jár edzésekre, de kívánatos lenne a létszámot 
legalább a duplájára emelni. 
 
Az elmúlt néhány évben nem fordítottunk nagy figyelmet a szponzorok, támogatók megkeresé-
sére. Egy ember nem tudja és nem is várható el, hogy megbirkózzon egy ekkora feladattal, ezért 
mindenki az ismeretségi körében, munkahelyén próbáljon meg támogatókat találni, akár csak egy-
egy eseményre is. 
 
A megye legjelentősebb éves eseménye az őszi Eger Nagydíj, melyet a jövő évtől kezdve az 
egyesület saját erőből kíván megrendezni, természetesen a megyei szövetség támogatásával. 
Már el is indult a munka, folyik az új térkép készítése. Nemzetközi szinten a nagyobb elismertség 
elérésének az alapja, hogy időben, tehát már tavasszal színes kiírás jelenjen meg, kerüljön fel az 
Internetre. Már most jelezték Prágából kb.80 fő érkezését és kisebb finn csapat részvételét. 
Szeretnénk egy 7-800 fős rangos verseny szintjére emelni a rendezvényünket. A jövő évtől ismét 
visszakerül a versenynaptárban jól megszokott időpontra  - október utolsó hétvégéjére. 
A pályakitűzői munkát Csécs Sándor és Bátor Szilárd vállalta el. Ellenőrző bírói posztra minél 
hamarabb kell találni személy(ek)et. 
 
Blézer Attila ismertette a jövő évi megyei versenynaptárat, melyben 3 Eger kupát az egyesületünk 
rendezne meg. Az elsőt Felsőtárkányban Besenyei Hajnalka és a tárkányi futók a másodikat 
Maczák Tamás a harmadikat Lajszner Attila vállalta el. 
 
Az idén létrejött egy Finnországi kapcsolat egy Pori-i egyesülettel. Öt fő részt vett a finn 5 napos 
versenyen. A Csécs család és Bátor Szilárd közreműködésével folyamatosan tartják a kapcsolatot, 
sőt jövő év elején kb.30 fős (egy busznyi) vendég érkezése várható, előreláthatóan március végére. 
Részükre edzőtáborozási lehetőség, edzések, verseny és egyéb programok megszervezése a 
feladat. 
 
 
Ezzel a közgyűlés hivatalos része véget ért, kisebb csoportokban a különböző témákról még 
tovább folytak beszélgetések. 
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